
Izjava koopredsjedavajućeg POSP-a Vladimira Bilčika 

„Zaista mnogo cijenimo to što imamo priliku da održimo ovaj Samit, zajedno sa liderima 

sa Zapadnog Balkana u Evropskom parlamentu. To je važan signal da je Evropski 

parlament izuzetno posvećen saradnji sa Zapadnim Balkanom i da je posvećen 

proširenju. A i Evropska unija je posvećena tome. Mislim da imamo šansu da ovo bude 

baš dobra godina po pitanju proširenja, a to znači da imamo priliku da pošaljemo neke 

veoma važne poruke od strane Evropske unije o proširenju. Nadam se da će se te poruke 

i desiti. Takođe se nadam i da ćemo ostvariti dobru saradnju po pitanju uspostavljanja 

dobre osnove za buduće odnose, s obrzirom da ćemo se baviti vrlo važnim izborima koji 

će se održati širom regiona. Potrebni su nam slobodni i pošteni izbori, a potrebne su nam 

i posvećene političke snage koje će raditi na ostvarenju cilja - članstvo u EU. Nadam se 

da ćemo naći rješenja i imam puno povjerenje u našu saradnju. Zaista je bilo zadovoljstvo 

i nadam se da ću imati veoma dobre radne odnose sa predsjednikom vašeg Parlamenta, 

kao i veoma dobru posjetu Podgorici.“ 

 

 


